
 

 

Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 168 (Alm. del), 
som Sundhedsudvalget har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 12. december 2006 
 

Spørgsmål 168: 
"Ministeren bedes oplyse, hvor mange steder man rutinemæssigt bruger 

ultralydsscanning for spædbørns eventuelle hoftedysplasi" 

 

Svar: 
Jeg har anmodet Sundhedsstyrelsen om oplysninger til brug for besvarel-

sen af spørgsmålet. Jeg vender tilbage med en endelig besvarelse af 

spørgsmålet, når oplysningerne foreligger. 
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